
 

 

BØRNE- OG KULTURFORVALTNINGEN 

 02.03.2022 

Vores ref.: 85-02-01-p23-22-

498790 

Direkte nr.: 3247 0020 

Medarbejder: smf.sk.bk 

 
 

REFERAT 
 

MØDE I: Skolebestyrelsen på Skottegårdsskolen DATO:07.03.2022 

MØDESTED: Personalerummet KLOKKEN: 17.00-19.00 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde SAGSNR: 85.02.01-P23-22-498790 

DELTAGERE: 

Gitte Asmussen, Nellie Louv, Nikoline Ulsig, Cirkeline 
Martinussen, Peter Andreas Moesgaard, Almas Krarup, Thilde 
Nøhr Jensen, Tina Eggert, Annette Betak, Jannie Jensen, 
Mathilde Schwarts og Susanne Frøkjær 

 

AFBUD: Rasmus Schlüter  

MØDENR.: 03-2022  

 

 

1. Godkendelse af referat nr. 02-2022 

Referatet blev godkendt. 

 

2. Godkendelse af dagsorden: 

Dagsordenen blev godkendt.  

Forældreønske om et lukket punkt på dagsordenen. 

 

3. Orientering fra: 

Elevrådet:  

Det er besluttet, at hvert halve år vil det store elevråd holde møde med 

indskolingen, og høre forslag derfra, da der ikke er et reelt lille elevråd pt. 

Efter sommerferien vil der igen være et lille elevråd. 

 

Medarbejderrepræsentanter:  

Teamkoordinatorerne har drøftet fag- og opgavefordelingen. Der er mange 

ønsker og mange ting der skal gå op i en højere enhed, så det bliver en 

spændende proces. 

 

Nu er alle job besat på skolen, det kan mærkes. 
 

  

   

 

SKOTTEGÅRDSSKOLEN 

Saltværksvej 65, 2770 Kastrup 

lme.sk.bk@taarnby.dk 
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Der har været personalefest i fredags, det var en god velkomst til de nye 

lærere. 

 

Skolebestyrelse:  

Ønske om, at vores nye byrådsmedlem Annette Betak overtager Lars Heins 

arbejde omkring trafikforholdene ved skolen. 

 

Jannie har forespurgt teknisk forvaltning om parkeringstilladelser til personalet 

på skolen, men er støt på en mur. Har forsøgt at sætte det i sammenhæng med 

fastholdelse og rekrutteringspolitikken i kommunen, og afventer svar. 

Det er et stort problem for personalet at der er to – timers parkering, så man 

skal ud hver anden time for at flytte P- skiven. 

 

Det er problematisk, at vandet i baderummene kun har koldt vand, børnene kan 

ikke lide at bade i koldt vand. Der er heller ikke sæbe i baderummene, det vil 

være ønskeligt. 

 

I pigeomklædningen ønskes en skærm ved indgangen. 

 

Ledelsen:  

Der er lavet en køreplan for skoleårets planlægning, vedtaget i MED udvalget. 

Vi afventer et beregningsgrundlag fra forvaltningen. 

 

Der kører nationale test lige nu samt den nationale trivselsmåling. 

 

Der skal laves en APV i slutningen af marts måned, og vi ønsker så mange 

besvarelser som muligt. 

Vi afventer stadig arbejdstilsynets besøg, det skulle have været senest i 

november 2021. 

 

Vi afholder MUS samtaler pt, det er givende i forhold til bl.a. skoleårets 

planlægning. 

 

Vi arbejder med Skolestyrken her på skolen, og vi startede Skolestyrkespillet 

på et aftenmøde i sidste uge. Det skal spilles 2 gange om året i teamene. Det 

handler om klassens trivsel og anti-mobbe strategi. 

 

 

4. Orientering om: 

Skolegården: 

Der er ikke sket noget i den store skolegård siden sidste møde. Vi har flere 

aftaler som vi ikke har fået opfyldt, så vi skal tale med Tress i denne uge. 

 

Ang. Lillegård, så afventer vi svar på ansøgningen. Der skal evt. søges flere 

puljer. 

 

Kontaktforældre: 

Intet nyt. 

 

Corona: 

Der er ikke længere testkapacitet på skolen, hvis et barn testes positiv, vil 

klassen få en hjemmetest med hjem. 

 



 

 

 

 
 
 
 
 
 

BØRNE- OG KULTURFORVALTNINGEN 

3 

Samtykke til coronatestning skal fjernes fra Aula. 

 

SFO:   

Der er kommet nye børn pr. 1. marts. Det går stille og roligt. Det har været en 

god modtagelse for børnene med en langsom introduktion til SFO-en. 

Dejligt, at Kasper har skrevet ud til forældrene efter den første uge om, hvordan 

det var gået.  

Næste hold starter pr. 1.maj. 

 

Der har været overleveringer fra samtlige børnehaver i skoledistriktet. 

Der skal laves tre homogene klasser når pædagogerne har lært børnene at 

kende. 

 

Der kan ikke etableres et egentligt forældreråd i SFO-en, det hører under 

skolebestyrelsen.  

Skolebestyrelsen ønsker flere informationer fra SFO-en på 

skolebestyrelsesmøderne. 

Det er vigtigt at der holdes forældremøder i SFO-en, så samarbejdet mellem 

SFO-en og hjemmene bliver styrket. 

Forældrene i skolebestyrelsen vil komme med de emner omkring SFO-en, som 

de ønsker at drøfte på skolebestyrelsesmøderne. 

 

 

5. Vedtagelse af budget (bilag omsendt tidligere). 

Budgettet for skolen incl. SFO gennemgået. 

Budgettet blev vedtaget. 

  

6. Skolebestyrelsesvalg 2022 

Primo marts vil Gitte skrive ud til forældrene omkring skolebestyrelsesvalget. 

Derefter vil der blive kigget på valgbarhed – indkaldes til valgmøde – laves 

valglister – uddeles evt. valgmateriale – og egentlig valghandling, enten 

fredsvalg eller kampvalg i maj måned. Der er konstituerende møde i 

skolebestyrelsen i juni måned. 

 

 

7. Revidering af skolebestyrelsens principper. Fortsættelse af arbejdet med 

principperne. Principperne ligger på vores hjemmeside. De forventes læst 

inden mødet. 

Vi gennemgik principperne for SFO fra s.17.  

 

8. Eventuelt: 

Intet. 

 

9. Punkter til næste møde den 4 april 2022. 

 

 


